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RADA GMINY GNIEZNO 

 

Protokół nr II 
 

z II nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno IX kadencji w dniu 14 maja 2024 r. 

 w sali obrad Urzędu Gminy Gniezno 

 

 

 

 

 

 

Na ogólną liczbę 15 Radnych w sesji udział wzięło 15 Radnych Gminy Gniezno. 

 

 

W sesji uczestniczyli również: 

1. Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej w Gnieźnie – Krystian Pietruszczak,  

2. Wójt Gminy Gniezno – Maria Suplicka, 

3. Sekretarz Gminy Gniezno – Hanna Wrzaskowska, 

4. Zastępca Skarbnika Gminy Gniezno – Marlena Wysocka, 

5. Inspektor w Referatu Gospodarki i Rozwoju – Krzysztof Kaźmierski, 

6. Mecenas – Justyna Nowak.  

  



Przyjęty porządek obrad II nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno: 

1. Otwarcie II nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno i przyjęcie porządku obrad. 

2. Złożenie ślubowania nowo wybranego Radnego poprzedzone wręczeniem Radnemu zaświadczenia                                      
o wyborze.  

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gniezno oraz wyboru jej Przewodniczącego; 

b) powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gniezno oraz wyboru                                           
jej Przewodniczącego; 

c) powołania, ustalenia składu osobowego i przedmiotu działania Stałych Komisji Rady Gminy 
Gniezno; 

d) ustalenia diet Radnych Gminy Gniezno; 

e) ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Gniezno; 

f) zmiany uchwały budżetowej na 2024 r.; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno                                            
na lata 2024-2038; 

h) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Mieleszyn w sprawie powierzenia                          
przez Gminę Mieleszyn Gminie Gniezno zadania z zakresu organizacji publicznego transportu 
zbiorowego. 

4. Zakończenie obrad II nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno. 

 

  



Przebieg II nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno w dniu 14 maja 2024 r. 

 

1. Otwarcie sesji 
 

Obrady II nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno rozpoczęto o godz. 10:11. 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Witam mieszkańców Gminy Gniezno obecnych przy oglądaniu 

transmisji Rady Gminy Gniezno. Witam Panią Wójt Gminy Gniezno Marię Suplicką. Witam 

pracowników Urzędu Gminy Gniezno. Witam Panie i Panów Radnych obecnych na nadzwyczajnej sesji 

Rady Gminy Gniezno. 

Na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2024 r., 

poz. 609) na wniosek Wójta Gminy Gniezno zwołana została II nadzwyczajna sesja Rady Gminy 

Gniezno, której porządek obrad Państwo otrzymali. 

Proszę zalogować się do systemu. Na sali mamy obecnych 14 Radnych i jednego Radnego elekta.  

W związku z tym, iż mamy quorum, podejmowanie uchwał jest prawomocne. 

Szanowni Państwo Radni, przejdźmy do przyjęcia porządku obrad. Proponuję zmianę porządku obrad 

o dodanie punktu 2 o treści „Złożenie ślubowania nowo wybranego Radnego poprzedzone wręczeniem 

Radnemu zaświadczenia o wyborze”. W związku z tym, iż sesja została zwołana w trybie 

nadzwyczajnym, wymagana jest zgoda wnioskodawcy. Pytanie zatem kieruję do Pani Wójt – czy wyraża 

Pani Wójt zgodę na dodanie do porządku obrad punktu 2 o treści „Złożenie ślubowania nowo 

wybranego Radnego poprzedzone wręczeniem Radnemu zaświadczenia o wyborze”?  

- Wójt Maria Suplicka: Wyrażam zgodę. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy Państwo Radni mają uwagi lub propozycje zmian do porządku 

obrad? Proszę, udzielam głosu Pani Radnej Marii Brykczyńskiej. 

- Radna Maria Brykczyńska: Dziękuję. Czy możemy dodać „Zapytania i wolne wnioski” na koniec, 

chociaż to jest sesja nadzwyczajna?  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Zapytam oczywiście, ale pragnę poinformować, że zgodnie                             

z planem pracy Rady Gminy Gniezno 23 maja odbędzie się sesja zwyczajna, ale oczywiście zapytam.  

Czy Pani Wójt wyraża zgodę na dodanie punktu „Wolne głosy i wnioski”? 

- Wójt Maria Suplicka: Nie wyrażam zgody. Tak jak Pan Przewodniczący powiedział – za tydzień mamy 

sesję w trybie zwyczajnym i tam będzie punkt „Zapytania i wnioski”.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy Państwo Radni mają jeszcze jakieś pytania co do porządku 

obrad? Nie widzę, w związku z tym przejdźmy do głosowania nad porządkiem obrad – dodanie punktu 

2 o treści „Złożenie ślubowania nowo wybranego Radnego poprzedzone wręczeniem Radnemu 

zaświadczenia o wyborze”. Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem wniosku o zmianę porządku 

obrad – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto się wstrzymał? Kto jest przeciw? 
 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła wniosek Radnego Patryka Dobrzyńskiego o zmianę porządku obrad 
poprzez dodanie punktu 2 Złożenie ślubowania nowo wybranego Radnego poprzedzone 
wręczeniem Radnemu zaświadczenia o wyborze 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Radny elekt 



Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Głosowało 14 Radnych, za przyjęciem wniosku 

głosowało 14, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny. W związku z powyższym wniosek o zmianę 

porządku obrad został zaakceptowany. 

Zamykam punkt 1 i przechodzimy do punktu 2 – „Złożenie ślubowania nowo wybranego Radnego 

poprzedzone wręczeniem Radnemu zaświadczenia o wyborze”. 
 

2. Złożenie ślubowania nowo wybranego Radnego poprzedzone wręczeniem Radnemu 
zaświadczenia o wyborze 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Proszę Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w Gnieźnie 

Pana Krystiana Pietruszczaka o zabranie głosu i wręczenie zaświadczenia o wyborze na Radnego Gminy 

Gniezno. 

- Krystian Pietruszczak: Dziękuję bardzo. Witam szanowną Panią Wójt, szanownego Pana 

Przewodniczącego i Państwa Radnych. Chciałbym na wstępie powiedzieć jedno słowo od obywateli,     

od siebie jako osoby, która miała tą przyjemność pracować w tej Komisji. Chciałbym powiedzieć,                          

że Państwa praca jest bardzo ważna i obecność tutaj też jest bardzo ważna. Dzisiaj rano byłem na mszy 

świętej, obudziłem się troszkę wcześniej – może taka prywatna dygresja. Dziś jest święto św. Macieja 

Apostoła. Przybliżę Wam taką krótką historię. Jest to osoba, która została wybrana przez Apostołów                 

w zamian za Judasza. Jest to taka symboliczna sytuacja. Żebyście Państwo dobrze mnie zrozumieli – 

chciałem powiedzieć, że Wasza obecność tu jest bardzo ważna dla nas, obywateli. My Was wybieramy 

i pragniemy, żebyście nas godnie reprezentowali. Jest to na pewno dla Was zaszczyt,                                          

ale my też czujemy, że jesteście naszym głosem. Tyle chciałem dodać, dziękuję bardzo. 

Na podstawie art. 449 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. Kodeks wyborczy, Komisja Gminna w Gnieźnie 

stwierdziła, że w wyborach, które odbyły się 7 kwietnia 2024 r. Pan Nawrocki Mariusz Adam został 

wybrany na Radnego Gminy Gniezno.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Szanowni Państwo, zgodnie z art. 23a ustawy z dnia 8 marca 

1990r. o samorządzie gminnym, przed przystąpieniem do wykonywania mandatu radni składają 

ślubowanie, zatem zapraszam Pana Nawrockiego do mównicy.  

- Radny Mariusz Nawrocki: Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 

obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy                       

i jej mieszkańców. Ślubuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Panie Radny, proszę podejść do stolika i zalogować                                           

się do systemu. W tym momencie na sali mamy 15 Radnych, więc Rada obraduje w pełnym składzie. 

Zamykam punkt 2 i przechodzimy do punktu 3 a) – podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Gniezno oraz wyboru jej Przewodniczącego. 
  

3a) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gniezno oraz wyboru 
jej Przewodniczącego 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyńskie: Zanim zaczniemy procedować powyższą uchwałę muszę 

Państwa Radnych zapytać czy są jakieś zgłoszenia zgodnie ze Statutem Gminy Gniezno rozdział 14, 

który mówi o utworzeniu klubów radnych. Czy ktoś z Państwa Radnych chce zgłosić listę członków, 

nazwę klubu? Według Statutu jeden członek klubu zgłoszonego musi być członkiem Komisji Rewizyjnej. 

Czy są jakieś kluby, które chcą Państwo zgłosić? Nie widzę, także możemy przejść dalej.  



Zgodnie ze Statutem Gminy Gniezno §44, Komisja Rewizyjna wybierana jest przez radę gminy                                

w głosowaniu jawnym zwykłą większością głosów. Skład Komisji Rewizyjnej wynosi 3 lub 5 członków. 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybiera Rada Gminy.  

Państwo Radni, musimy teraz ustalić ilu członków ma mieć Komisja Rewizyjna. Moją propozycją                         

jest ilość 5 członków Komisji Rewizyjnej. Czy Państwo Radni mają jeszcze jakieś inne propozycje?                    

Ktoś proponuje ilość trzech osób? Musimy poddać pod głosowanie ilość osób w Komisji Rewizyjnej                      

w ilości 5 członków.  

Ustalenie składu Komisji Rewizyjnej w ilości 5 członków. Kto z Pań i Panów Radnych jest za ustaleniem 

składu Komisji Rewizyjnej w ilości 5 członków – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku.                     

Kto się wstrzymał? Kto jest przeciwny?  

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno ustaliła, że skład liczbowy Komisji Rewizyjnej wynosi 5 członków  

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych, „za” głosowało 15, nikt                               

się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny. Stwierdzam, iż ilość osób w Komisji Rewizyjnej 5 członków.  

Szanowni Państwo Radni, przechodzimy teraz do głosowania składu osobowego Komisji Rewizyjnej. 

Mam pytanie do Pani Mecenas w kwestii głosowania. Czy jeżeli głosujemy Komisję Rewizyjną i mamy 

podanych pięcioro kandydatów to czy każdego kandydata należy głosować oddzielnie, czy możemy 

głosować blokiem? 

- Mecenas Justyna Nowak: Zasadniczo jeżeli liczba kandydatów jest równa liczbie miejsc to możemy 

zagłosować blokiem, możemy również głosować osobno każdego z kandydatów. To już zależy                                

od przyjętego przez nas sposobu głosowania. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję za odpowiedź. Będę pytał Pań i Panów Radnych                                   

o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rewizyjnej. Poproszę o zgłaszanie kandydatów jako członków                      

do Komisji Rewizyjnej. Proszę, Radny Mariusz Nawrocki. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Chciałbym zgłosić kandydaturę Radnej Agaty Górnej i Radnej Wioletty 

Nawrockiej. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy Pani Radna Agata Górna wyraża zgodę?  

- Radny Mariusz Nawrocki: I jeszcze Pani Radna Alicja Kaczmarek.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czyli Pan zaproponował Radną Agatę Górną, Radną Alicję 

Kaczmarek i Radną Nawrocką Wiolettę? Pierwsze pytanie do Pani Radnej Agaty Górnej: czy Pani Radna 

wyraża zgodę? 



- Radna Agata Górna: Tak, wyrażam. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Pani Radna Alicja Kaczmarek?  

- Radna Alicja Kaczmarek: Tak, wyrażam. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy Radna Wioletta Nawrocka wyraża zgodę? 

- Radna Wioletta Nawrocka: Tak, wyrażam. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Udzielam głosu radnemu Jakubowi Fryzie. 

- Radny Jakub Fryza: Proponuję Pana Radnego Ryszarda Majewskiego i Pana Radnego Łukasza 

Ciesielskiego. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Moje pytanie do Radnego Ryszarda Majewskiego: czy Radny 

wyraża zgodę na uczestniczenie w Komisji Rewizyjnej? 

- Radny Ryszard Majewski: Wyrażam zgodę. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Udzielam głosu Panu Radnemu Łukaszowi 

Ciesielskiemu. 

- Radny Łukasz Ciesielski: Tak, wyrażam zgodę. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję Panie Radny. Czy Państwo Radni mają jakieś uwagi            

co do głosowania w bloku? Dziękuję, nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania nad składem 

osobowym Komisji Rewizyjnej. Kto z Pań i Panów Radnych jest za proponowanymi kandydatami? 

Powtórzę kandydatów: Radna Agata Górna, Radna Alicja Kaczmarek, Radna Wioletta Nawrocka, Radny 

Ryszard Majewski, Radny Łukasz Ciesielski. Poddamy pod głosowanie skład osobowy 

zaproponowanych kandydatów. Możemy przejść do głosowania nad składem osobowym Komisji 

Rewizyjnej. Kto z Pań i Panów Radnych jest za proponowanymi kandydatami – proszę o podniesienie 

ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto jest przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno powołała Komisję Rewizyjną w składzie Radna Agata Górna, Radna Alicja 
Kaczmarek, Radna Wioletta Nawrocka, Radny Ryszard Majewski, Radny Łukasz Ciesielski 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Szanowni Państwo, głosowało 15 Radnych, „za” było 15, 

nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny. Skład osobowy został zaakceptowany. 



Przechodzimy teraz do wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Proszę o propozycje. Udzielam 

głosu Radnemu Mariuszowi Nawrockiemu. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję za głos. Zgłaszam kandydaturę Pani Radnej Agaty Górnej                                  

na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. Pani Radna to doświadczony samorządowiec, dwie kadencje                

w Radzie Gminy. W minionej kadencji pełniła rolę Przewodniczącej Komisji. Na roboczym spotkaniu 

uzyskała poparcie praktycznie całej Rady. Myślę, że kandydatura Pani Radnej jest godna i przedkładam 

kandydaturę na Przewodniczącą. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy Pani Radna Agata Górna wyraża zgodę? 

- Radna Agata Górna: Tak, dziękuję, przyjmuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy są jeszcze inne kandydatury na Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej? Nie widzę, dziękuję. Panie Hubercie, przechodzimy do głosowania nad wyborem 

Przewodniczącego. Poddaję pod głosowanie wybór Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Pani Radnej 

Agaty Górnej. Kto z Pań i Panów Radnych jest za wyborem na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Radną 

Agatę Górną – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku? Kto się wstrzymał?                                                   

Kto jest przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 1 
 

Rada Gminy Gniezno na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej wybrała Radną Agatę Górną 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Wstrzymała się 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych, za przyjęciem głosowało 14, 

wstrzymała się jedna osoba, przeciw nie było żadnej. Na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej wybrano 

Radną Agatę Górną.  

Szanowni Państwo, teraz musimy poddać pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gniezno oraz wyboru jej Przewodniczącego. Odczytam teraz treść 

uchwały. 

Uchwała nr II/…/2024 Rady Gminy Gniezno z  dnia 14 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Gniezno oraz wyboru jej Przewodniczącego. 

Na podstawie art. 18a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. (Dz. U. z 2024 r. 

poz. 609), w związku z § 44 ust. 2 Statutu Gminy Gniezno uchwalonego uchwałą Nr X/66/2019 Rady 

Gminy Gniezno z dnia 19 czerwca 2019 r. (Dz. Urz. Woj. Wlkp., poz. 6149) oraz w wyniku 

przeprowadzonego głosowania jawnego uchwala się, co następuje: 

§ 1. Spośród grona Radnych Rady Gminy Gniezno powołuje się Komisję Rewizyjną w liczbie 5 członków, 

w następującym składzie osobowym: 

1) Agata Górna, 

2) Alicja Kaczmarek, 



3) Wioletta Nawrocka, 

4) Ryszard Majewski, 

5) Łukasz Ciesielski 

§ 2. Spośród składu osobowego Komisji Rewizyjnej, o którym mowa w § 1 na Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej wybrano Agatę Górną. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Poddam teraz pod głosowanie projekt uchwały. Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gniezno oraz wyboru jej Przewodniczącego – 

proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto jest przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno  przyjęła uchwałę nr II/3/2024 z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie powołania 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gniezno oraz wyboru jej Przewodniczącego  

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych, za przyjęciem było 15,                                 

nikt się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Przechodzimy do punktu 3b) – podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków                             

i Petycji Rady Gminy Gniezno oraz wyboru jej Przewodniczącego. 

   

3b) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gniezno 
oraz wyboru jej Przewodniczącego 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Ponownie musimy ustalić skład i ilość osobowy Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Statut mówi: 

„§ 57. 1. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wybierana jest przez Radę Gminy w głosowaniu jawnym 

zwykłą większością głosów. 

2. Skład Komisji wynosi do 5 członków.” 

Moja propozycja dla Państwa Radnych ze spotkania roboczego wynosi 5 członków Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji, zatem poddaję pod głosowanie ilość 5 członków Komisji, chyba że Państwo Radni 

mają jeszcze jakieś uwagi czy zgłoszenia co do powyższej kwestii. Nie widzę, dziękuję. 

Możemy przejść do głosowania. Kto z Pań i Panów Radnych jest za ustaleniem składu Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji w ilości 5 członków – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku.                                      

Kto się wstrzymał? Kto jest przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 



Rada Gminy Gniezno  ustaliła, że skład liczbowy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wynosi                               
5 członków 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych, „za” głosowało 15 Radnych, nikt 

się wstrzymał, nikt nie był przeciwny. Stwierdzam, iż ilość osób w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji to 

5 członków. 

Przechodzimy do głosowania składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Tutaj również 

będziemy mogli głosować blokiem, jak to było przy Komisji Rewizyjnej. Proszę zatem o podawanie 

kandydatów do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Udzielam głosu Radnemu Mariuszowi Nawrockiemu. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję. Zgłoszę kandydatury, które na spotkaniu roboczym                                        

były przedstawione: Pani Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska, Pan Radny Jakub Fryza, Pani Radna 

Joanna Wojtkowiak, Pan Radny Stanisław Frątczak. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dobrze, dziękuję. Udzielam głosu Pani Radnej Agacie Górnej. 

- Radna Agata Górna: Ja bym jeszcze chciała do Komisji zgłosić Pana Radnego Mariusza Nawrockiego. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Pani Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska,                              

Pan Radny Jakub Fryza, Pan Radny Stanisław Frątczak, Pan Radny Mariusz Nawrocki i Pani Joanna 

Wojtkowiak. Muszę każdego z Państwa Radnych zapytać. Czy Pani Radna Agnieszka Rzempała-

Chmielewska wyraża zgodę? 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Tak, wyrażam. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy Pan Radny Jakub Fryza wyraża zgodę? 

- Radny Jakub Fryza: Tak, wyrażam. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy Pan Radny Stanisław Frątczak wyraża zgodę? 

- Radny Stanisław Frątczak: Tak, wyrażam. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy Pan Radny Mariusz Nawrocki wyraża zgodę? 

- Radny Mariusz Nawrocki: Wyrażam zgodę. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy Pani Radna Joanna Wojtkowiak wyraża zgodę? 

- Radna Joanna Wojtkowiak: Tak, wyrażam. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Przechodzimy do głosowania nad składem osobowym 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Kto z Pań i Panów Radnych jest za proponowanymi kandydatami – 

proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto jest przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 



Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno powołała Komisję Skarg, Wniosków i Petycji w składzie Radna Agnieszka 
Rzempała-Chmielewska, Radny Jakub Fryza, Radny Stanisław Frątczak, Radny Mariusz Nawrocki 
oraz Radna Joanna Wojtkowiak 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję bardzo, „za” głosowało 15 Radnych,                                                      

nikt się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny. 

Przechodzimy teraz do propozycji Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Proszę                                  

o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

- Radny Jakub Fryza: Chciałbym zaproponować, tak jak ustaliliśmy na spotkaniu roboczym, Panią 

Joannę Wojtkowiak.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy Pani Radna Joanna Wojtkowiak wyraża zgodę? 

- Radna Joanna Wojtkowiak: Tak, wyrażam. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy są jeszcze inne kandydatury? Nie widzę, dziękuję. 

Możemy przejść do kolejnego punktu. Poddaję pod głosowanie wybór Przewodniczącej Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Kto z Pań i Panów Radnych jest za wyborem na Przewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Radną Joannę Wojtkowiak – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku.                       

Kto się wstrzymał? Kto jest przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno na Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wybrała Radną Joannę 
Wojtkowiak 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 

 



- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych, „za” przyjęciem głosowało 15, 

nikt z Radnych się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny. Na Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji wybrano Radną Joannę Wojtkowiak.  

Przejdziemy teraz do głosowania nad projektem uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Gniezno oraz wyboru jej Przewodniczącego. Odczytam teraz uchwałę. 

Na podstawie art. 18b ust. 1 i 2 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym                                                  

(t.j. Dz.U. z 2024r., poz. 609) oraz §37 Statutu Gminy Gniezno uchwalonego uchwałą Nr X/66/2019 

Rady Gminy Gniezno z dnia 19 czerwca 2019 r. (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2019 r, poz. 6149) oraz w wyniku 

przeprowadzonego głosowania jawnego uchwala się, co następuje: 

§ 1. Spośród grona Radnych Rady Gminy Gniezno powołuje się Komisję Skarg, Wniosków i Petycji                           

w liczbie 5 członków w następującym składzie: 

1) Agnieszka Rzempała-Chmielewska, 

2) Jakub Fryza, 

3) Stanisław Frątczak, 

4) Mariusz Nawrocki, 

5) Joanna Wojtkowiak. 

§ 2. Na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wybrano Joannę Wojtkowiak. 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Poddaję pod głosowanie uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Gniezno oraz wyboru jej Przewodniczącego. Kto z Pan i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały – 

proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto jest przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr II/4/2024 z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie powołania 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gniezno oraz wyboru jej Przewodniczącego 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych, „za” przyjęciem głosowało 15, 

nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

Przechodzimy do punktu 3 c) – podjęcie uchwały w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego                    

i przedmiotu działań stałych Komisji Rady Gminy Gniezno. 

 

3c) Podjęcie uchwały w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego i przedmiotu działań 
stałych Komisji Rady Gminy Gniezno 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Pierwszą Komisją, którą będziemy ustalali, jest Komisja Finansów 

i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego. Musimy ustalić ilość członków. Nie jest to uregulowane 

Statutem, ale przegłosujemy liczbę członków, która będzie w uchwale. Proponuję 8 członków Komisji 

Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego. Czy Państwo Radni mają jakieś uwagi co do ilości 



składu osobowego? Czy możemy przegłosować propozycję 8 osób? Kto z Pań i Panów Radnych                              

jest za ustaleniem składu Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego w ilości 8 członków – 

proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto się wstrzymał? Kto jest przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  14 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno ustaliła, że skład liczbowy Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego wynosi 8 członków 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Nie głosowała 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Mamy 14 Radnych obecnych na sali, „za” głosowało 14 Radnych. 

Salę opuściła Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska.  

Stwierdzam, iż ilość osób w Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego to 8 członków. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów do Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego. Udzielam 

głosu Pani Radnej Alicji Kaczmarek. 

- Radna Alicja Kaczmarek: Ja przedstawię cały blok jaki ustaliliśmy na spotkaniu roboczym. Myślę,                              

że tak będzie szybciej: Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska, Radna Maria Brykczyńska, Radna 

Wioletta Nawrocka, Radna Iwona Modrzejewska, Radny Mariusz Nawrocki, Radny Stanisław Frątczak, 

Radny Łukasz Ciesielski i Radny Lech Tubacki.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dobrze, zatem zapytam każdego z proponowanych Radnych                        

czy wyrażają zgodę. Radny Mariusz Nawrocki? 

- Radny Mariusz Nawrocki: Tak, przyjmuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Radna Wioletta Nawrocka? 

- Radna Wioletta Nawrocka: Tak, przyjmuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Radna Maria Brykczyńska? 

- Radna Maria Brykczyńska: Przyjmuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska? 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Tak, zgadzam się. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Radny Łukasz Ciesielski? 

- Radny Łukasz Ciesielski: Wyrażam zgodę. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Radny Lech Tubacki? 

- Radny Lech Tubacki: Wyrażam zgodę. 



- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Radny Stanisław Frątczak? 

- Radny Stanisław Frątczak: Przyjmuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Radna Iwona Modrzejewska? 

- Radna Iwona Modrzejewska: Wyrażam zgodę. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Proponowany skład Komisji Finansów i Rozwoju 

Społeczno-Gospodarczego obejmuje 8 członków i składa się z: Radnego Mariusza Nawrockiego, Radnej 

Wioletty Nawrockiej, Radnej Marii Brykczyńskiej, Radnej Agnieszki Rzempały-Chmielewskiej, Radnego 

Łukasza Ciesielskiego, Radnego Lecha Tubackiego, Radnego Stanisława Frątczaka, Radnej Iwony 

Modrzejewskiej. Poddam teraz ten skład osobowy pod głosowanie. Kto z Pań i Panów Radnych                               

jest za przyjęciem składu osobowego proponowanego w ilości 8 osób, składającego się z Radnych, 

których odczytałem – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? 

Kto jest przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno powołała Komisję Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego w składzie 
Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska, Radna Maria Brykczyńska, Radna Wioletta Nawrocka, 
Radna Iwona Modrzejewska, Radny Mariusz Nawrocki, Radny Stanisław Frątczak, Radny Łukasz 
Ciesielski oraz Radny Lech Tubacki 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych, „za” głosowało 15,                                         

nikt z Radnych się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny. Skład Komisji został zaakceptowany. 

Szanowni Państwo Radni, przechodzimy teraz do ustalenia składu osobowego i ilości członków                                 

w Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej. Ilość 5 członków to moja propozycja w Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej i zresztą tak też ustalaliśmy na spotkaniu roboczym.                      

Czy ktoś z Państwa ma uwagi co do ilości osób w Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej? 

Nie widzę, zatem poddaję pod głosowanie. Kto z Pań i Panów Radnych jest za ustaleniem składu Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej w liczbie 5 członków – proszę o podniesienie ręki                                   

i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto jest przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno ustaliła, że skład liczbowy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy 
Społecznej wynosi 5 członków 



Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. głosowało 15 Radnych, „za” głosowało 15,                                           

nikt z Radnych się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny. Stwierdzam, iż ilość osób w Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej wynosi 5 członków. 

Teraz przegłosujemy skład osobowy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej. Proszę                          

o zgłaszanie kandydatów do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej. Pani Radna Joanna 

Wojtkowiak, proszę bardzo. 

- Radna Joanna Wojtkowiak: Dziękuję za głos. Również podam wszystkie osoby, które ustaliliśmy                           

na spotkaniu roboczym jako kandydatów do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej                          

i będzie to: Pan Jakub Fryza, Pani Iwona Modrzejewska, Pani Joanna Janiak, Pani Agata Górna                                   

i Pani Joanna Wojtkowiak. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Za chwilę każdego z Państwa Radnych zapytam                            

czy wyraża zgodę. Czy Pani Radna Agata Górna wyraża zgodę? 

- Radna Agata Górna: Tak, wyrażam. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy Pan Radny Jakub Fryza wyraża zgodę?  

- Radny Jakub Fryza: Tak, wyrażam. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy Pani Radna Iwona Modrzejewska wyraża zgodę? 

- Radna Iwona Modrzejewska: Tak, wyrażam. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy Pani Radna Joanna Janiak wyraża zgodę? 

- Radna Joanna Janiak: Tak, wyrażam. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy Pani Joanna Wojtkowiak wyraża zgodę? 

- Radna Joanna Wojtkowiak: Tak, wyrażam zgodę. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, zatem poddaję pod głosowanie Komisję Oświaty, 

Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej w liczbie 5 członków w następującym składzie osobowym: Radna 

Agata Górna, Radny Jakub Fryza, Radna Iwona Modrzejewska, Radna Joanna Janiak i Radna Joanna 

Wojtkowiak. Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem proponowanego składu osobowego Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku.                   

Kto się wstrzymał? Kto jest przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 



Rada Gminy Gniezno powołała Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej w składzie 
Radna Agata Górna, Radny Jakub Fryza, Radna Iwona Modrzejewska, Radna Joanna Janiak                          
oraz Radna Joanna Wojtkowiak 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych – „za” głosowało 15,                                    

nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny. Stwierdzam, iż skład osobowy Komisji został 

zaakceptowany. 

Przechodzimy teraz do Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. 

Proponuję ilość członków 5. Czy Państwo Radni mają jakieś uwagi co do ilości osób?                                                      

Nie ma, także poddam pod głosowanie. Czy mogę prosić o zgłoszenie kandydatów i za chwilę 

przegłosujemy? 

- Radna Joanna Wojtkowiak: Na spotkaniu roboczym ustaliliśmy, że do Komisji Gospodarki Rolnej, 

Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego kandydatami będą: Pani Alicja Kaczmarek, Pani Maria 

Brykczyńska, Pani Joanna Janiak, Pan Ryszard Majewski i Pan Lech Tubacki. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dobrze, to w takim razie jest 5 osób. Poddaję pod głosowanie 

określenie liczby członków Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego                    

w ilości 5 osób. Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem proponowanej ilości osób w Komisji 

Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego – proszę o podniesienie ręki.                           

Kto się wstrzymał? Kto jest przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno ustaliła, że skład liczbowy Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska                   
i Porządku Publicznego wynosi 5 członków 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych – „za” głosowało 15, nikt                            

się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny, zatem skład Komisji został zaakceptowany. 

Przechodzimy teraz do wyboru Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-

Gospodarczego. Proszę o zgłaszanie kandydatów.  



- Radna Iwona Modrzejewska: Chciałabym zgłosić kandydaturę Pana Łukasza Ciesielskiego.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś kandydatury? Dziękuję,                                     

nie ma. Czy Pan Radny Łukasz Ciesielski wyraża zgodę? 

- Radny Łukasz Ciesielski: Tak, wyrażam zgodę. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Poddam pod głosowanie wybór Przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego – Pana Łukasza Ciesielskiego. Kto z Pań i Panów 

Radnych jest za proponowanym kandydatem Panem Łukaszem Ciesielskim – proszę o podniesienie     

ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto jest przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  13 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 2 
 

Rada Gminy Gniezno na Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego 
wybrała Radnego Łukasza Ciesielskiego 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Wstrzymał się 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Wstrzymała się 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych – „za” głosowało 13, 2 osoby                       

się wstrzymały, nikt nie był przeciwny. Stwierdzam, iż Przewodniczącym Komisji Finansów i Rozwoju 

Społeczno-Gospodarczego został Pan Radny Łukasz Ciesielski. 

Przechodzimy teraz do wyboru Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy 

Społecznej. Proszę o zgłaszanie kandydatów.  

- Radna Joanna Wojtkowiak: Na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy 

Społecznej zgłaszam kandydaturę Pana Jakuba Fryzy. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy są jeszcze jacyś kandydaci? Dziękuję. Panie Jakubie, 

czy wyraża Pan zgodę? 

- Radny Jakub Fryza: Tak, wyrażam. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś kandydatury? Nie widzę, dziękuję. 

Przechodzimy do głosowania nad wyborem Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu                               

i Pomocy Społecznej. Kto z Pań i Panów Radnych jest za proponowaną osobą Pana Jakuba Fryzy – 

proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  11 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 4 
 

Rada Gminy Gniezno na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej 
wybrała Radnego Jakuba Fryzę 



Brykczyńska Maria Wstrzymała się Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Wstrzymała się 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Wstrzymał się 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Wstrzymała się 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych – „za” głosowało 11, wstrzymały 

się 4 osoby, nikt nie był przeciwny. Osoba Pana Jakuba Fryzy będzie pełniła funkcję Przewodniczącego 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej. 

Przechodzimy teraz do wyboru Przewodniczącego Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska                       

i Porządku Publicznego. Proszę o zgłaszanie kandydatów. 

- Radna Agata Górna: Chciałam zgłosić kandydaturę osoby, która godnie w minionej kadencji 

reprezentowała właśnie tą Komisję. Jest to Pani Maria Jolanta Brykczyńska. Myślę, że to najlepsza 

kandydatura dla prowadzenia tej Komisji. Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jeszcze jakieś zgłoszenie 

kandydatury? Nie ma, dziękuję. Czy Pani Radna Maria Brykczyńska wyraża zgodę? 

- Radna Maria Brykczyńska: Tak, wyrażam zgodę. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Przechodzimy do głosowania nad wyborem 

Przewodniczącego Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego.                                 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za proponowanym kandydatem – proszę o podniesienie ręki                                       

i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto jest przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  11 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 4 
 

Rada Gminy Gniezno na Przewodniczącą Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i 
Porządku Publicznego wybrała Radną Marię Brykczyńską 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Wstrzymał się Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Wstrzymał się Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Wstrzymał się Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Wstrzymała się 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych – „za” głosowało 11, 4 osoby                     

się wstrzymały, nikt nie był przeciwny. Kandydatka Maria Brykczyńska będzie pełniła funkcję 

Przewodniczącej Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego.  

Przechodzimy do głosowania uchwały. Uchwała nr II/…/2024 w sprawie powołania, ustalenia składu 

osobowego i przedmiotu działania Stałych Komisji Rady Gminy Gniezno. Odczytam całą uchwałę. 



„Na podstawie art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r., 

poz. 609), w związku z §37 Statutu Gminy Gniezno uchwalonego uchwałą Nr X/66/2019 Rady Gminy 

Gniezno z dnia 19 czerwca 2019 r. (Dz. Urz.Woj.Wlkp. z 2019 r., poz. 6149) uchwala się, co następuje: 

§ 1. Spośród grona radnych Rady Gminy Gniezno powołuje się Stałe Komisje Rady Gminy: 

1. Komisję Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego w liczbie 8 członków, w następującym 

składzie osobowym: 

1) Mariusz Nawrocki, 

2) Wioletta Nawrocka, 

3) Maria Brykczyńska, 

4) Agnieszka Rzempała-Chmielewska, 

5) Łukasz Ciesielski, 

6) Lech Tubacki, 

7) Stanisław Frątczak, 

8) Iwona Modrzejewska. 

2. Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej w liczbie 5 członków, w następującym składzie 

osobowym: 

1) Agata Górna, 

2) Jakub Fryza, 

3) Iwona Modrzejewska, 

4) Joanna Janiak, 

5) Joanna Wojtkowiak. 

3. Komisję Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego w liczbie 5 członków  

w następującym składzie: 

a) Alicja Kaczmarek, 

b) Maria Brykczyńska, 

c) Lech Tubacki, 

d) Joanna Janiak, 

e) Ryszard Majewski.  

§ 2. Spośród składu osobowego Komisji Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego                                             

na Przewodniczącego tej komisji wybiera się Łukasza Ciesielskiego. 

§ 3. Spośród składu osobowego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej                                                    

na Przewodniczącego wybiera się Jakuba Fryzę. 

§ 4. Spośród składu osobowego Komisji Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego na Przewodniczącą wybiera się Marię Brykczyńską. 

§ 5. Przedmiotem działania Komisji jest następujący: 

1) Komisja Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego – zajmuje się budżetem, finansami, 

gospodarką komunalną, planowaniem przestrzennym, turystyką, promocją, współpracą                                              

z organizacjami samorządowymi oraz ze społecznościami lokalnymi i regionalnymi innych państw                          

w zakresie rozwoju gospodarczego. 

2) Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej - zajmuje się: w zakresie oświaty: działalnością 

przedszkoli i szkolnictwa podstawowego, w zakresie kultury działalnością bibliotek, jak i sztuką                              

na terenie gminy, w zakresie sportu wypoczynkiem, kulturą fizyczna, wykorzystaniem terenów 

rekreacyjnych, klubami sportowymi, profilaktyką uzależnień i przeciwdziałaniem alkoholizmowi,                         

jak również opieką społeczną. 

3) Komisja Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego zajmuje się - rolnictwem, 

leśnictwem, ochroną środowiska, bezpieczeństwem publicznym i przeciwpożarowym (w tym gminne 

programy i strategie dotyczące ochrony środowiska, gospodarki wodnej i ściekowej, gospodarki 

łowieckiej). Komisja zajmuje się również wiejskimi inwestycjami ekologicznymi infrastruktury 

technicznej i rolnictwa, wodociągami i zaopatrzeniem w wodę, kwestiami związanymi z kanalizacją, 



usuwaniem i oczyszczaniem ścieków komunalnych, utrzymaniem czystości i porządku oraz urządzeń 

sanitarnych, wysypiskami, zielenią gminną. 

§ 6. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Uzasadnienie: 

W świetle zapisu art. 21 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r. 

poz. 609) Rada Gminy powołuje ze swego grona stałe komisje do określonych zadań, ustalając                               

ich przedmiot działania oraz skład osobowy. Statut Gminy Gniezno uchwalony uchwałą Nr X/66/2019 

Rady Gminy Gniezno z dnia 19 czerwca 2019 r. (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2019 r., poz. 6149) stanowi                              

w §37, że Komisjami Stałymi Rady Gminy są: 

- Komisja Finansów i Rozwoju Społeczno-Gospodarczego; 

- Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Pomocy Społecznej; 

- Komisja Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. 

Podkreślić należy, że zgodnie z §38 Statutu Gminy Gniezno, Rada dokonuje wyboru Przewodniczących 

Komisji. Biorąc powyższe pod uwagę podjęcie niniejszej uchwały jest w pełni uzasadnione.”. 

Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jeszcze pytanie do powyższej uchwały? Dziękuję, zatem możemy 

przejść do głosowania nad uchwałą w sprawie powołania, ustalenia składu osobowego i przedmiotu 

działania Stałych Komisji Rady Gminy Gniezno. Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem projektu 

uchwały – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto się wstrzymał? Kto był przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr II/5/2024 Rady Gminy Gniezno z dnia 14 maja 2024 r.                   
w sprawie powołania, ustalenia składu osobowego i przedmiotu działania Stałych Komisji Rady 
Gminy Gniezno 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych – „za” głosowało 15,                                   

nikt z Radnych się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny. Uchwała w sprawie powołania, ustalenia 

składu osobowego i przedmiotu działania Stałych Komisji Rady Gminy Gniezno została podjęta 

jednogłośnie. Dziękuję.  

Przechodzimy do punktu 3 d) – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet Radnych Gminy Gniezno. 

3d) Pojęcie uchwały w sprawie ustalenia diet Radnych Gminy Gniezno 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Zapraszam Panią Sekretarz do ambony w celu przedstawienia 

powyższej uchwały. 

- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, uchwała w sprawie 

ustalenia diet Radnych Gminy Gniezno.  

a podstawie art. 25 ust. 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Rada Gminy Gniezno 

uchwala, co następuje: 



§ 1. 1. Radnym Gminy Gniezno za udział w sesjach Rady Gminy, w pracach stałych i doraźnych Komisji 

Rady oraz innych pracach organów gminy, przysługują diety miesięczne w wysokości określonej 

niniejszą uchwałą: 

1) Przewodniczący Rady Gminy - 50% 2-krotności kwoty bazowej dla osób zajmujących kierownicze 

stanowiska państwowe, której wysokość określa ustawa budżetowa; 

2) Wiceprzewodniczący Rady Gminy - 77% diety określonej dla Przewodniczącego Rady Gminy; 

3) Przewodniczący Komisji Rady - 77% diety określonej dla Przewodniczącego Rady Gminy; 

4) Radni będący członkami więcej niż jednej Komisji - 66% diety określonej dla Przewodniczącego Rady 

Gminy; 

5) Radni będący członkami jednej Komisji - 50% diety określonej dla Przewodniczącego Rady Gminy. 

2. W przypadku zbiegu prawa do dwóch lub więcej diet przysługuje Radnemu jedna - korzystniejsza 

dieta. 

I tutaj jeszcze jedna zmiana: 

1) za nieobecność na sesji Rady dieta ulega zmniejszeniu w wysokości 200,00 zł; 

2) za nieobecność na posiedzeniach Komisji Rady w wysokości 130,00. 

Nieobecność może być usprawiedliwiona. O usprawiedliwieniu nieobecności na sesji Rady decyduje 

Przewodniczący Rady, a na posiedzeniu Komisji Rady - Przewodniczący Komisji. 

Zaproponowane kwoty wynikają z analizy uchwał obowiązujących w gminach sąsiednich.                                          

Z tego wynika, że w zasadzie już wszystkie gminy w ciągu poprzedniej kadencji, począwszy w zasadzie 

o 2021 r., te diety podnosiły. Nasze diety były jednymi z tych mniejszych. Taka propozycja, dziękuję 

bardzo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Otwieram dyskusję nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 

diet Radnych Gminy Gniezno. Udzielam głosu Pani Radnej Agnieszce Rzempale-Chmielewskiej. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Chciałam dopytać o usprawiedliwienie. Jeżeli np. Radny                    

da usprawiedliwienie to od Przewodniczącego Rady bądź Komisji zależy czy zostanie uznane i wtedy                 

ta dieta będzie wypłacona w pełni? 

- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: To usprawiedliwienie obowiązuje przede wszystkim jeśli jest jakaś 

choroba albo Radny pełni funkcję Radnego w danym momencie gdzie indziej. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: I wtedy ta dieta nie przepada? 

- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: Wtedy dieta nie przepada. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Ok, a jak bez usprawiedliwienia to wtedy                                                            

ona jest odejmowana? 

- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: Tak, ale usprawiedliwienie musi być istotne. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Tu się wtrącę, bo ten zapis był w poprzedniej kadencji, nie zostało 

nic zmienione. L4 nie obowiązywało. Ewentualnie jeżeli Radny został oddelegowany                                               

przez Przewodniczącego do reprezentowania Rady w tym samym czasie co Rada miałaby                                        

swoje posiedzenie podczas sesji, to wtedy można byłoby to uznać za usprawiedliwione, natomiast                    

nie przypominam sobie, żeby w ciągu ostatnich 5 lat była taka sytuacja. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych 

chciałby jeszcze? Udzielam głosu Pani Radnej Iwonie Modrzejewskiej, proszę bardzo. 

- Radna Iwona Modrzejewska: Ja mam pytanie, ponieważ przegłosowujemy podwyżki dla Radnych, 

natomiast czy planowane są też podwyżki dla Sołtysów? 

- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: Tak, jak najbardziej. Dzisiaj wyszło pismo do Sołtysów z prośbą                           

o konsultacje.  

- Radna Iwona Modrzejewska: Czyli po konsultacjach? 



- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: Tak. Prośba była taka, żeby do czwartku 16 maja Sołtysi                                            

się ustosunkowali i ewentualnie wnieśli swoje propozycje i wtedy będziemy się starali wnieść uchwałę 

na najbliższą sesję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Proszę bardzo, Radna Wioletta Nawrocka. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Proszę mi powiedzieć, podwyżka dla Radnych jaką generuje ogólną kwotę 

i skąd została wzięta? Skąd te pieniądze zostały wzięte? 

- Sekretarz Hanna Wrzasowska: Jeśli można to poprosiłabym Zastępcę Skarbnika o wyjaśnienie. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Zapraszam Panią Marlenę do mównicy. 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Wydatki są przewidziane z naszych bieżących wydatków,                          

z bieżącej działalności. 

- Radna Wioletta Nawrocka: A jaka to jest kwota? 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Jeśli chodzi o diety to tutaj Państwo w dzisiejszej uchwale 

będziecie też tą kwotę akceptować, tj. około 82.000,00 zł na ten moment dodajemy. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Dziękuję bardzo za odpowiedź. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy Państwo Radni mają jeszcze jakieś pytania w powyższej 

kwestii? Proszę bardzo, Pani Radna Alicja Kaczmarek. 

- Radna Alicja Kaczmarek: Szanowni Radni tutaj zgromadzeni, Panie Przewodniczący,                                                              

ja z takim właściwie wnioskiem – czy możemy przenieść tą dyskusję nt. podwyżki na późniejszy czas? 

Spotkaliśmy się w zeszłym tygodniu i źle to po prostu wygląda, że chcemy sobie od razu podnosić dietę. 

Ja nie widzę podstaw, żebyśmy mieli to zrobić teraz, gdzie jest nas kilkoro nowych Radnych. My byśmy 

chcieli się wykazać, pokazać swoim mieszkańcom, a nie od razu podnosić sobie diety. To jest moje 

zdanie, dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Ja mogę odpowiedzieć też w kwestii tego pytania. Dieta                                 

nie jest obowiązkowa do przyjmowania. Każdy z Państwa Radnych może dietę oddać, przekazać                                 

lub w ogóle jej nie pobierać. To jest wola Radnego co z powyższą kwestią zrobi. Wielu Radnych                             

jest takich, którzy naprawdę pracują. Pragnę też wspomnieć, że dieta jest zwrotem poniesionych 

kosztów popełnionych albo straconych w trakcie wykonywania pracy Radnego. Jeżeli dla kogoś ta dieta 

jest za wysoka to zawsze może zrezygnować lub pobierać tylko i wyłącznie połowę diety.                                      

Czy ktoś z Państwa Radnych ma jeszcze pytanie do powyższej uchwały? Proszę bardzo. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Ja mam dwie sprawy. Czy Pani Radna złożyła wniosek pod głosowanie? 

Ja powiem to co mówiłem na spotkaniu roboczym. Uważam, że dzisiaj nie ma miejsca                                                   

na to, żeby przyjmować uchwałę o dietach i tak samo nie ma miejsca, żeby przyjmować uchwałę                             

w sprawie zwiększenia wynagrodzenia dla Wójta. Sesja ma tryb nadzwyczajny, a nadzwyczajność 

polega na tym, że Rada zajmuje się tymi uchwałami, które są niezbędne do funkcjonowania Urzędu 

Gminy. Myślę, że ani podwyżka diet, ani wynagrodzenie Wójta, który ma już godne wynagrodzenie,         

nie mieści się w trybie nadzwyczajności – to taka moja sugestia do Pana Przewodniczącego.                                     

O tym samym mówiłem na spotkaniu roboczym. 

- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: Nie wiem czy to co powiem jest zgodne z prawem, ale stosunek pracy 

Wójta uległ rozwiązaniu z dniem zakończenia kadencji i w tej chwili powinniśmy ustalić wynagrodzenie 

Wójta. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Rozumiem, ale w propozycji jest znaczna podwyżka. Wójt Gminy Gniezno 

będzie zarabiał tyle co prezydent Warszawy. 

- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: To może omówię przy następnej uchwale. 



- Radny Mariusz Nawrocki: Ja tak ogólnie mówię o samym sposobie zwołania sesji. Nie mam nic 

przeciwko uchwaleniu poszczególnych Komisji, bo Rada pracuje w Komisjach, natomiast kwestie 

finansowe - jak powiedziała Radna Alicja Kaczmarek – nie są tak pilne. Mieszkańcy nas obserwują                           

i to jest taka uwaga dla nowego prezydium. Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy ktoś z Pań i Panów Radnych jeszcze chce zabrać głos? Proszę 

bardzo, Radna Iwona Modrzejewska. 

- Radna Iwona Modrzejewska: Rozumiem, że gdybyśmy przegłosowywali te dwie czy trzy uchwały                            

za tydzień to byłby odpowiedni czas, tak? Nie rozumiem tego, że mówimy o tym, że robimy to teraz.  

Ja zgodzę się, że gdyby ta sesja nadzwyczajna była poświęcona tylko temu tematowi to uważam,                         

że byłoby to trochę nie bardzo – zgodzę się tutaj z Panem Mariuszem. Wydaje mi się, że jeżeli mówimy 

o kwestii tygodnia różnicy to chyba nie ma aż takiego wielkiego znaczenia. Nie wiem, może                                      

ja coś źle zrozumiałam albo Państwo myśleli o jeszcze późniejszym terminie. W tym momencie                          

nie bardzo wiem czy Państwo się odnosicie do następnej sesji czy kolejnej następnej. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy Pan Radny Nawrocki chce się odnieść? Proszę bardzo. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Nie wiem czy Pani Radna mnie pyta? Jakby się Pani Przewodnicząca 

zapoznała ze Statutem to sesja nadzwyczajna to jest specyfika, na sesji nadzwyczajnej nie ma wolnych 

wniosków. Spotykamy się tylko po to, żeby ustalić to co jest istotne. Możemy za tydzień, spokojnie.                     

Za tydzień w czwartek jest sesja. Na początku tygodnia będą pracowały Komisje, więc Komisje                       

mogą rzeczywiście temat pogłębić, tym bardziej że mamy piątkę nowych Radnych. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Radna Iwona Modrzejewska, proszę bardzo. 

- Radna Iwona Modrzejewska: Przed tą sesją mieliśmy wspólne spotkanie i myślę, że i tak odbyłaby                

się wspólna Komisja w celu przedyskutowania tej kwestii. Jeśli chodzi o Statut to nie wiem czy gdzieś 

jest zapis, że takie uchwały nie mogą być podejmowane na sesji nadzwyczajnej? Pan Radny zwrócił                 

mi uwagę, że po zapoznaniu się… Ja rozumiem, że mówimy o ważnych uchwałach, ale chyba                                

nie ma zakazu wprowadzenia przy okazji innych uchwał, dlatego pytam. Może gdzieś pominęłam,                       

ale nie widziałam nigdzie formalnej informacji, że takie uchwały nie mogą być podejmowane na sesji 

nadzwyczajnej.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Proszę, Radny Mariusz Nawrocki. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Nie wiem jak do Pani dotrzeć. Czy Pani nie rozumie czy Pani                                              

nie chce zrozumieć? Trochę się mijamy, Pani Przewodnicząca, więc ja nie będę wątku kontynuował,               

bo ciężko będzie mi dotrzeć. Jeżeli byłaby konieczność, jeżeli Pani Wójt by nie miała z czego                                    

żyć to możemy tą uchwałę podjąć. Jeżeli byśmy tej uchwały nie podjęli odnośnie diet to jest uchwała, 

która obowiązuje z tamtej kadencji. Nie wiem czy Pani ma tą świadomość, że jeżeli tej uchwały                             

nie podejmiemy to Radni będą mieli wypłacaną dietę z uchwały, którą podejmowaliśmy w tamtej 

kadencji. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Ja bym chciał, żeby Pani Mecenas odniosła się w kwestii ważności. 

- Mecenas Justyna Nowak: Chciałam tutaj tylko powiedzieć, że ta poprzednia uchwała traci moc                                

z momentem upływu kadencji. To jest uprawnienie Państwa Radnych, żeby teraz określić wysokość 

wynagrodzenia dla Pani Wójt. W związku z tym, my musimy podjąć tą uchwałę. Co do diet Państwa 

Radnych, to rzeczywiście musimy również podjąć tą uchwałę z dodatkowego względu – zmieniła                              

się wykładnia dokonywana przez Wojewodę. Do tej pory on twierdził, że to nie jest akt prawa 

miejscowego i te uchwały wchodziły w życie z dniem podjęcia. Już wcześniej otrzymaliśmy informację, 

że jest to akt prawa miejscowego i zostało to rozesłane do wszystkich jednostek, więc powinniśmy 

podjąć nową uchwałę tak jak mamy przyjęte w projekcie, że wchodzi w życie po upływie 14 dni                             

od dnia ogłoszenia. Jest to dodatkowa przesłanka dla podjęcia tych uchwał, żebyśmy mieli                                   



już teraz uchwały zgodne z prawem. Taką dostaliśmy informację od Wojewody i ta poprzednia                           

się zdezaktualizowała. Co do Pani Wójt – musimy podjąć taką uchwałę. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Radna Wioletta Nawrocka, proszę bardzo. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Ja mam takie pytanie. W uzasadnieniu dla diet Radnych ostatnie zdanie… 

Nie mam uchwały przed sobą. Czy kwota bazowa jak się zmieni… Panie Przewodniczący, czy może                     

Pan podać tą kwotę bazową dokładnie? 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: 1789,42 zł. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Jeżeli ta kwota bazowa za pewien okres, np. pół roku się zmieni                                   

to my musimy ponownie podejmować uchwałę czy z automatu? 

- Mecenas Justyna Nowak: Właśnie nie. Specjalnie już wcześniej ta uchwała była tak skonstruowana, 

że mamy tam ten procent, czyli my będziemy ten procent do tej kwoty bazowej podstawiać. 

- Radna Wioletta Nawrocka: To następne pytanie: czy to ostatnie zdanie musi być umieszczone                             

w uzasadnieniu czy nie? 

- Mecenas Justyna Nowak: To tylko nasza propozycja. Zasadniczo ona wyjaśnia jak to będzie ustalane 

na dzień dzisiejszy. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Kwota bazowa na dzień dzisiejszy, ale za pół roku może być inna kwota 

bazowa. 

- Mecenas Justyna Nowak: Tak.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Radna Agata Górna, proszę bardzo. 

- Radna Agata Górna: Ja mam dwie sprawy. Po pierwsze, czy możemy się zapoznać z tą wykładnią 

Wojewody? Druga rzecz, którą może mi wyjaśni Pani Mecenas. W §4 napisane jest, że traci moc 

poprzednia uchwała z 2019 r., a nasza wchodzi w życie 14 dni od dni od dnia ogłoszenia. 

- Mecenas Justyna Nowak: Ta uchwała tak czy tak straciłaby moc, ponieważ ona jest na okres trwania 

kadencji. 

- Radna Agata Górna: A gdzie to jest napisane? Do tego cały czas dążę. Nie pamiętam tej uchwały                          

w 2019 r., nie odszukałam jej teraz, ale być może był taki zapis, że ona była na czas kadencji. 

- Mecenas Justyna Nowak: To się dzieje z mocy prawa. 

- Radna Agata Górna: Z której – z wykładni Wojewody czy z konkretnego paragrafu? 

- Mecenas Justyna Nowak: Jeszcze raz, bo może trochę pomieszałam. Wykładnia Wojewody dotyczy 

kwestii wejścia w życie tych uchwał. Wojewoda stwierdził i rozesłał do wszystkich Biur Rady –                       

wiem to, bo jestem też w innych jednostkach – informację, że te uchwały są aktem prawa miejscowego.  

Tak jak wcześniej wchodziły w życie z dniem podjęcia, tak teraz musimy odczekać te 14 dni.                                       

To dotyczyły diet radnych i takie były wskazówki, żebyśmy te uchwały przygotowali na nowo,                               

żeby już były zgodne z obecnie obowiązującą wykładnią. To dotyczyło diet radnych. Odnosząc                                 

się natomiast do kwestii wynagrodzenia Pani Wójt to przyjmuje się, że jeżeli nawet ten sam wójt został 

wybrany na kolejną kadencję to ta poprzednia uchwała tak czy tak traci moc z upływem tej poprzedniej 

kadencji. Państwo Radni powinniście ustalić to wynagrodzenie na nowo. 

- Radna Agata Górna: Dobrze, tylko chodzi mi o to gdzie jest zapisane, że uchwała traci moc.                                  

Czy to jest tylko wykładnia Wojewody? Wiemy jakie są różnie wykładnie różnych organów                                             

i jak się do tego dostosowujemy. Tak samo możemy sobie poszukać wiele wyroków sądów, które jedne 

będą za a drugie przeciw – zależy po której stronie chcemy stanąć. Mówimy o wykładni, a ja się pytam 

o przepis prawa. 



- Mecenas Justyna Nowak: To jest powszechnie obowiązująca wykładnia, że w momencie kolejnej 

kadencji Państwo Radni macie takie uprawnienie, żeby określić wysokość wynagrodzenia dla Wójta. 

Nikt inny tego nie może zrobić. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Na obecną chwilę ile mieszkańców Gmina Gniezno liczy? 

- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: Około 14 tys. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Ponad? 

- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: W tej chwili ponad, tak. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Dużo ponad?  

- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: Nie powiem teraz. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Wie Pani dlaczego się pytam? Powyżej 15 tys. już będzie inny zakres. Czy 

znowu będziemy zmieniać wtedy uchwałę? 

- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: To już wtedy od Państwa zależy. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: To nie jest powiedziane, że musimy. Zwiększa się nam możliwość. 

- Radna Wioletta Nawrocka: No zwiększa nam się możliwość. Czy my wtedy będziemy podejmować 

jakąś uchwałę znowu? 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Teraz też nie mamy maksymalnej możliwości. Teraz mamy 

możliwość mieć dużo większe diety, ale jednak tego nie mamy. Tak samo może Pani sobie 

odpowiedzieć na pytanie czy jeżeli zwiększy się nam ilość mieszkańców, czy chcemy skorzystać                                  

z maksymalnej możliwości czy nie, bo albo z niej skorzystamy albo nie. Dzisiaj z niej nie korzystamy. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Pani Mecenas, czy wtedy będzie obowiązywała ta uchwała, którą dzisiaj 

podejmiemy? 

- Mecenas Justyna Nowak: Jeżeli zwiększy się nam liczba mieszkańców to wtedy automatycznie                      

może nam się zwiększyć ta maksymalna kwota wynagrodzenia i jeżeli Państwo Radni tak zdecydujecie 

to będzie można zwiększyć w takiej sytuacji. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Ale ta uchwała będzie ważna? 

- Mecenas Justyna Nowak: Jak najbardziej będzie ważna. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Dziękuję bardzo, o to mi właśnie chodziło. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Proszę bardzo, Radna Maria Brykczyńska. 

- Radna Maria Brykczyńska: Ja mam pytanie do Pani Mecenas, bo nie mam akurat uchwały przed sobą. 

Wspomniała Pani, że uchwała z 2019 r. dotycząca diet radnych jest nieaktualna, ale przecież w 2021 r. 

podejmowaliśmy uchwałę. Jak to było? Wtedy kiedy się zwiększyły widełki to też była zmiana 

uposażenia Pani Wójt i myśmy coś z procentami też wprowadzili.  

- Mecenas Justyna Nowak: Ja to dokładnie pamiętam. Te nowe wytyczne Wojewody pojawiły się kilka 

miesięcy temu. Tam przyszło takie pismo do Biur Rad wszystkich gmin, że Wojewoda stwierdza,                           

że te uchwały powinny w inny sposób wchodzić w życie. Tam była taka prośba, żeby się do tej nowej 

wykładni dostosować. To dotyczyło właśnie diety radnych. Do tej pory była przeciwna wykładnia                     

i w związku z tym zawsze przyjmowaliśmy tą uchwałę z chwilą podjęcia. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy jeszcze ktoś z Państwa? Proszę bardzo, udzielam głosu Panu 

Radnemu Jakubowi Fryzie. 

- Radny Jakub Fryza: Panie Przewodniczący, wychodzę z wnioskiem o zakończenie tej dyskusji i przejście 

do procedowania uchwały. Dziękuję. 



- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Poddaję pod głosowanie wniosek Pana Radnego Jakuba Fryzy. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję Panie Przewodniczący. Odnośnie Pani Mecenas – proszę                               

mi powiedzieć, bo ja nie pamiętam, żeby takie pismo wpłynęło do Biura Rady. Nie było takiego pisma 

w Biurze Rady od Wojewody z takim wskazaniem, a przynajmniej nie dotarło do mnie w tamtej 

kadencji. Jeżeli Pani Wójt ślubowała w zeszły poniedziałek, a dzisiaj będzie podjęta uchwała                                     

o wynagrodzeniu to jak Pani Wójt będzie miała przez ten czas zapłacone? Nie będzie miała zapłacone? 

Jak to będzie naliczane? Co by się stało, Pani Mecenas, gdybyśmy podjęli uchwałę w sprawie 

wynagrodzenia Pani Wójt za tydzień, na sesji zwołanej w trybie zwykłym? 

- Mecenas Justyna Nowak: Co do rozliczania wynagrodzenia Pani Wójt od momentu złożenia 

ślubowania do dnia dzisiejszego, a tak naprawdę do wejścia w życie tej uchwały to zastanawiamy                        

się jak sformułować tą uchwałę – czy próbować, żeby ona wchodziła w życie wstecz czy też w przód. 

Wydaje mi się, że żeby tutaj zachować zgodność z prawem to proponuję, żebyśmy tą nową uchwałę, 

tak jak zostało to napisane, żeby ona weszła w życie z dniem podjęcia i dopiero od momentu                                

jej przegłosowania, żeby Pani Wójt miała to wyższe wynagrodzenie zgodnie z tą nową uchwałą,                             

i żebyśmy jeszcze wcześniej zastosowali to poprzednie wynagrodzenie. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Czyli gdybyśmy się o tydzień przesunęli to nic by się nie stało, tak? 

- Mecenas Justyna Nowak: Przesuniemy wówczas wejście w życie tej podwyższonej wysokości 

wynagrodzenia. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Zanim jeszcze poddam pod głosowanie to jedno wyjaśnienie                        

w kwestii uchwały. Tak jak już wcześniej wspominałem – dieta jest kosztami utracenia dochodów. 

Najwidoczniej w zeszłej kadencji musiała nie starczyć dieta, ponieważ zostało pobranych 38 delegacji 

związanych z pracą Rady, więc uważam, że pewnie ta dieta nie była wystarczająca. W związku                                

z tym ja np. uważam, że podjęcie takiej uchwały jest w pełni zasadne, tym bardziej że wpływają wnioski 

dotyczące udzielenia delegacji wyjazdu. 

Poddaję pod głosowanie wniosek Pana Radnego Jakuba Fryzy o zakończenie dyskusji w powyższym 

temacie. Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem wniosku Pana Radnego Jakuba Fryzy – proszę    

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  10 
Głosów „przeciw” 3 

Głosów „wstrzymujących się” 1 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła wniosek Pana Radnego Jakuba Fryzy o zakończenie dyskusji  

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Nie głosowała 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Przeciw 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Przeciw 
Górna Agata Przeciw 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Wstrzymała się  Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych – „za” głosowało 10, 1 osoba                   

się wstrzymała, 3 osoby były przeciw, 1 osoba nie głosowała. Wniosek formalny przeszedł. 

Przechodzimy do głosowania uchwały w sprawie ustalenia diet Radnych Rady Gminy Gniezno.                           

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie ustalenia diet Radnych Rady 

Gminy Gniezno – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto się wstrzymał? Kto jest przeciw? 



Głosowanie: 

Głosów „za”  9 
Głosów „przeciw” 4 

Głosów „wstrzymujących się” 2 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr II/6/2024 z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie ustalenia diet 
Radnych Gminy Gniezno 

Brykczyńska Maria Przeciw Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Wstrzymała się 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Przeciw 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Przeciw 
Górna Agata Wstrzymała się 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Przeciw Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Głosowało 15 Radnych – „za” głosowało 9, 2 się wstrzymało, 

przeciw było 4. Uchwała została zaakceptowana. 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Jest to punkt 3 e) – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia dla Wójta Gminy Gniezno. 

3e) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Gniezno 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Proszę, Pani Sekretarz, krótko o przedstawienie. 

- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: Przedstawiona uchwała jest zgodna z zapisami Rozporządzenia Rady 

Ministrów w sprawie wynagrodzenia pracowników samorządowych. Rada Gminy Gniezno uchwala,                  

co następuje: 

§ 1. Uchwala się miesięczne wynagrodzenie dla Wójta Gminy Gniezno w następującej wysokości: 

1) wynagrodzenie zasadnicze: 10 250,00 zł; 

2) dodatek funkcyjny: 3 150,00 zł;  

3) dodatek specjalny w wysokości 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego: 

4 020,00 zł; 

4) dodatek za wieloletnią pracę (stażowy). 

Podwyżka wynagrodzenia wynika też z tego, że… Tu już właściwie padły te argumenty. Pani Radna 

Nawrocka wspomniała, że nasza gmina ma 14 tys. mieszkańców, w zasadzie już jesteśmy największą 

gminą w powiecie poza miastem. Poza tym, analiza wynagrodzeń wójtów, burmistrzów z Powiatu 

Gnieźnieńskiego wyraźnie wskazuje, że wszyscy mają wynagrodzenie wyższe niż nasza Pani Wójt. 

Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Poddaję pod dyskusję uchwałę w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia dla Wójta Gminy Gniezno. Czy ktoś z Państwa ma jeszcze pytania? Proszę bardzo, 

Radna Wioletta Nawrocka. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Dziękuję bardzo Panie Przewodniczący. Powtórzę dwa pytania,                               

które zadałam przy poprzedniej uchwale. Jaki koszt będzie podwyżki? Skąd zostały wzięte pieniądze? 

Następne pytanie – o ile wzrośnie wynagrodzenie Wójta brutto? Następne pytanie do Pani Wójt –                  

czy Pani Wójt zamierza zatrudnić zastępcę wójta? 

- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: Wynagrodzenie wzrośnie o niecałe 4.000,00 zł brutto. Ja poproszę 

Panią Marlenę, jeśli mogę. 



- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Środki są zabezpieczone w uchwale budżetowej w załączniku 

nr 2, poz. 75023. To jest łączna kwota razem ze składkami ZUS i wszystkimi innymi – 38.845,23 zł.  

- Radna Wioletta Nawrocka: Dziękuję bardzo. 

- Wójt Maria Suplicka: Zgodnie z przepisami prawa, prawo dopuszcza zatrudnienie zastępcy wójta                      

w przypadku, gdy gmina liczy do 20 tys. mieszkańców, więc my ten warunek spełniamy. Tak, w planie 

jest zatrudnienie zastępcy wójta. Państwo zresztą przyglądaliście się ostatnie 5 lat naszej pracy i wiecie, 

że jesteśmy bardzo obłożeni pracą i zastępca tutaj będzie osobą, która pewne rzeczy poprowadzi                           

i pokoordynuje, także w planie jest zatrudnienie. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Czy możemy poznać kandydata na zastępcę wójta i od kiedy? 

- Wójt Maria Suplicka: Na chwilę obecną nie ma kandydata na zastępcę. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Czyli będziemy ogłaszać konkurs na zastępcę wójta? 

- Wójt Maria Suplicka: Zgodnie z procedurą możliwe, że konkurs ogłosimy. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Udzielam głosu Radnemu Mariuszowi Nawrockiemu, 

proszę bardzo. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję za głos. Zgodnie z tym co mówił Pan, który wręczał mi akt,                               

że reprezentujemy naszych mieszkańców to powiem w imieniu moich mieszkańców,                                             

którzy są wykluczeni komunikacyjnie i domagają się zwiększenia kursów tam gdzie mieszkają                                         

i z tego co wiem to ostatnio nie było pieniędzy. To była kwota +/- tyle ile będzie na podwyżki dla Pani 

Wójt. Co mam im powiedzieć? Że podwyżki Pani Wójt są ważniejsze niż to, żeby autobusy                                        

do nich jeździły? Mieszkanka czekała pół roku, pisała pisma, była zwodzona i suma summarum dostała 

informację od Pani Sekretarz Hanny Wrzaskowskiej, że nie ma pieniędzy. Ja zrobię wycinek z tej sesji                   

i przedstawię, że podwyżka na kursy autobusowe poszła na podwyżkę Wójta Gminy Gniezno, bo Wójt 

zarabiał 16.000,00 zł, to było za mało i musi zarabiać 20.000,00 zł. Mogę taką informację przedstawić? 

Ona będzie zgodna z prawdą. Pani Sekretarz, Pani powiedziała, że pieniędzy nie ma, a nagle                                          

są pieniądze. Jak ważyć istotność wydatków w budżecie? Czy kursy do mieszkańców za 3.000,00 zł            

to jest rzecz mniej istotna od podwyżki dla Wójta, który zarabia już ponad 13.000,00 zł? Mówiła Pani, 

że nie ma pieniędzy, a nagle są. 

- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: Z tego co pamiętam to tamta sytuacja była bardzo mocno 

analizowana przez pracownika. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Podałem przykład. Mieszkanka czekała pół roku i pół roku była zwodzona. 

Nie było odpowiedzi w trybie administracyjnym. 

- Sekretarz Hanna Wrzaskowska: Nie chcę teraz wprowadzać w błąd, ale z tego co pamiętam,                                     

a doskonale wiem o jaką mieszkankę chodzi, to zdaje się, że przystanek tej mieszkanki, gdzie dzieci 

muszą dochodzić, to nie są jakieś ogromne odległości. Na pewno będziemy rozważać,                                                

tak jak było powiedziane. 

- Wójt Maria Suplicka: Ja może też uzupełnię. Panie Radny, nie jest Pan pierwszą kadencję.                                  

Pan jest też z doświadczeniem jako Przewodniczący i doskonale Pan wie, że wydatki są mierzone 

według różnych kryteriów. Doskonale też Pan zdaje sobie sprawę, że zadań, które mamy                                         

do zrealizowania jest zawsze bardzo dużo i tak pewnie jeszcze długi czas zostanie. Nie może Pan 

oczekiwać, że pracownicy urzędu, Wójt będziemy mieli niższe wynagrodzenia względem innych,                      

żeby część tych uposażeń przeznaczać na realizację zadań. To jest po prostu utopia co Pan w tej chwili 

mówi. Jesteśmy pełnoprawnymi pracownikami. Prawo nam gwarantuje wynagrodzenie                                                                

i my z tego wynagrodzenia korzystamy, tak jak każdy inny pracownik w każdej innej branży. Proszę                    



tak nie przedstawiać i nie demonizować, że podwyżka Wójta Gminy Gniezno nie pozwoli na połączenie 

komunikacyjne mieszkańców Pana wsi, bo tak nie jest. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Ale dlaczego tak nie jest? Ja nie widzę w ogóle związku. Czy Pani Wójt sądzi, 

że kwota, którą Pani Wójt zarabia obecnie zgodnie z wcześniejszą uchwałą, jest niestosowna? 

- Wójt Maria Suplicka: Panie Radny, to jest niepotrzebna dyskusja. Ja tylko od Państwa oczekuję 

akceptacji co do wynagrodzenia, żebym mogła normalnie realizować obowiązki wójta. Obowiązki wójta 

różnią się od obowiązków Pana jako pracownika i wszystkich innych, którzy pracują zawodowo.                        

Jest to obowiązek całodobowy. Doskonale Pan wie na czym polega praca wójta. Ja nie miałam 

waloryzowanego wynagrodzenia od ostatniej podwyżki, którą zagwarantowało mi prawo, bo Państwo 

nie dostrzegaliście, żeby wynagrodzić Wójta. Byłam wśród najmniej zarabiających wójtów w Powiecie 

Gnieźnieńskim. Tak jak Państwo wtedy uchwaliliście wynagrodzenie i pamiętam jak wtedy mówiliście 

Państwo: „jest Pani nowym Wójtem, więc na starcie otrzymuje Pani mniejsze wynagrodzenie.”. Teraz 

jesteśmy już w trochę innych warunkach, II kadencja. Dowiodłam swojej skuteczności, zrealizowałam 

bardzo dobrze założony program, pozyskałam do budżetu gminy ponad 40.000.000,00 zł. Myślę,                         

że to są argumenty, które należałoby obiektywnie rozważyć. Dziękuję bardzo, ja już zakończyłam. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Ja się odniosę, Pani Wójt. W tym miejscu, a przynajmniej dotychczas,                       

było miejsce na dyskusję. Po to są Komisje, po to jest Rada, żeby dyskutować. Myślę, że po to mamy 

mandat, żeby dyskutować, więc niech Pani Wójt nie odbiera prawa głosu Radnemu, który                                  

jest delegatem mieszkańców. 

- Wójt Maria Suplicka: Ja tylko powiedziałam, że ja zakończyłam dyskusję, a Panu nie odebrałam głosu. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Ale wskazała Pani, że zakończmy dyskusję. To tyle, przedstawię mieszkance, 

że na cele istotne dla mieszkańców nie ma pieniędzy, natomiast większość Rady prawdopodobnie 

podejmie decyzję – ja będę przeciw oczywiście - o podwyżce dla Pani Wójt w kwocie mniej-więcej 

4.000,00 zł brutto. Ta podwyżka będzie kosztowała nas, drodzy Państwo, w skali kadencji jakieś 

250.000,00 zł. Dziękuję za głos Panie Przewodniczący. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję bardzo. Proszę, Pani Radna Agnieszka Rzempała-

Chmielewska. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Chciałam najpierw odnieść się do głosu Pana 

Przewodniczącego, ale przez to, że został ten temat wywołany to też się odniosę. Też chciałam wrócić 

historycznie do tego co było w poprzedniej kadencji. Z tego co ja sobie przypominam,                                                    

to jak było uchwalane pierwsze wynagrodzenie po pierwszym wyborze Pani Wójt,                                                         

to z tego co pamiętam to dostała Pani Wójt dokładnie tyle ile sobie życzyła. Sama byłam wtedy 

orędownikiem, żeby to wynagrodzenie było w maksymalnej kwocie, zdając sobie sprawę z zakresu 

odpowiedzialności i zadań na tym stanowisku. To nie my obniżyliśmy potem wynagrodzenie Pani Wójt 

tylko przypominam, że to były czasy kiedy ówczesna większość parlamentarna, gdzie rządziła prawica, 

czyli głównie Prawo i Sprawiedliwość, a konkretnie prezes, który doprowadził do tego, że została 

wprowadzona dwukadencyjność, została wydłużona kadencja do 5 lat. To wtedy decyzją ówczesnej 

większości parlamentarnej zostały mocno zmniejszone wynagrodzenia dla wójtów, burmistrzów, 

prezydentów miast, dlatego że podobno szerzyła się w Polsce patologia. Oczywiście temat został 

odwrócony od patologii rządowej na samorząd, gdzie tych patologii nie było. My nie mieliśmy                                

z tym żadnego związku. Po kilku latach ktoś się zreflektował i została znowu ta podwyżka wprowadzona 

– najpierw obniżono o 20%, a potem zwiększono o 50%, czyli ten przeskok był dosyć znaczący.                                 

Z tego co sobie również przypominam, jak Pani Wójt wprowadzała tą podwyżkę w roku 2021                                

to nie przypominam sobie, żebyśmy my, mając wtedy większość, ją zmieniali – było tyle, ile dokładnie 

Pani Wójt zaproponowała. Wstrzymaliśmy się, ale nie byliśmy przeciwni, ani nie zmienialiśmy,                                

a mogliśmy w razie czego cokolwiek z tym zrobić. Chcę powiedzieć, że ja akurat reprezentuję 

środowisko przedsiębiorców i my też pracujemy 24 godziny na dobę, odpowiadamy często swoimi 



majątkami. Życzyłabym sobie, żeby wszyscy przedsiębiorcy w Polsce zarabiali 20.000,00 zł brutto                           

na miesiąc. Tego wszystkim przedsiębiorcom w Polsce życzę. Życzę, żeby nasi rządzący stwarzali takie 

warunki do prowadzenia działalności gospodarczej, żebyśmy nie musieli pracować tyle godzin                                

i żebyśmy mieli też taki luz, czas na wakacje. Przypominam, że my również zatrudniamy pracowników 

i również bierzemy za nich odpowiedzialność. To jest tylko taka dygresja wywołana wcześniej. 

Chciałam się odnieść jeszcze do tego co powiedział Pan Przewodniczący, ponieważ został 

przegłosowany wniosek o zamknięcie dyskusji, a Pan Przewodniczący potem jeszcze dodał                                    

przed głosowaniem i połączył diety z delegacjami. Wydaje mi się, że jest to niefortunne połączenie,                    

bo jak rozumiem to Pani Wójt i urzędnicy również korzystają z delegacji w trakcie pełnienia swoich 

obowiązków mimo wynagrodzeń. Jak rozumiem, delegacje otrzymywali Radni, którzy wykonywali 

zadania wyjeżdżając poza teren pracy w gminie. Sama osobiście nigdy nie brałam tej delegacji, ale jeżeli 

były to wyjazdy związane z wykonywaniem mandatu gdzieś dalej to ta delegacja przysługiwała. 

To jest również coś oczywistego. Ja tylko przypomnę, że pierwszy Starosta Gnieźnieński zginął w trakcie 

pełnienia w swoich obowiązków i był ogromny problem, bo wtedy była sprawa czy był na delegacji                     

czy nie był na delegacji – chodziło o pewne odszkodowanie, bo był to wypadek śmiertelny. Tutaj akurat 

bym nie łączyła, bo chociażby chodzi o bezpieczeństwo wykonywania obowiązków. Gdyby się okazało, 

że radny, np. Pan Przewodniczący Rady, bo podejrzewam, że na pewno będzie wyjeżdżał na spotkania 

przewodniczących do Poznania itd. - wydaje mi się, że to jest oczywiste, że musi mieć delegację,                            

bo gdyby się coś wydarzyło po drodze, czego nie życzę, to myślę, że byłby duży problem w jakiej roli 

tam był i pełnił to zadanie. Nie chciałabym łączyć delegacji z dietami, bo to jest zupełnie coś innego. 

Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: To też się odniosę do tego tematu. Komisje wyjazdowe,                               

które są tworzone, tworzą Przewodniczący i członkowie. Tutaj też czasami były pobierane delegacje          

na wyjazd Komisji na terenie gminy. Ja z kolei, tak jak Pani uważa inaczej, uważam że po to dostajemy 

dietę, żeby rekompensować te koszty, czyli pełnimy funkcję Radnego i w związku z tym mamy tą dietę. 

Tak jak wspomniałem wcześniej, pobieranie diety nie jest obowiązkowe i każdy z Państwa Radnych 

może powiedzieć, że nie pobiera diety, bo przekazuje ją np. na inwestycję w moim okręgu. Nikt 

Państwu tego nie zabroni, także dajmy tą możliwość skorzystania, jeżeli ktoś ma potrzebę większej 

diety i dajmy też możliwość komuś kto nie chce i chce się jej całkowicie zrzec, bo takie możliwości                             

i ja, i Państwo mają. Chodziło mi o to głównie w kwestii delegacji, bo ja nie pobrałem również ani jednej, 

tak jak i Pani nie pobrała Pani jednej np. na Komisjach, bo uważałem, że po to mam dietę, która zwraca 

mi koszty podróży. Możemy wziąć delegację i również zrzec się części diety na rzecz delegacji                                      

i delegacja wtedy zabezpiecza nas prawnie od wykonywanego obowiązku, także tu jest dużo różnych 

argumentów, które możemy sobie tutaj przebijać. Ja nie wskazywałem kto pobierał delegację                         

tylko wskazałem, że była to ilość 38 w pokazaniu tego, że musiało być troszkę czegoś za mało, dlatego 

propozycja podwyżki diet. Po drugie, nie była podwyższana dieta Radnych od 2019 r. i nie jesteśmy 

najwyżsi w powiecie. Nawet teraz po podwyżce i tak nie jesteśmy na najwyższym poziomie diet                                

w Powiecie Gnieźnieńskim, bo inne gminy mają o wiele większe możliwości. To tyle z mojej strony. 

Oddaję głos Pani Radnej Agnieszce Rzempale-Chmielewskiej. 

- Radna Agnieszka Rzempała-Chmielewska: Dieta ma generalnie rekompensować uszczerbek                                  

w wykonywaniu swojej zawodowej pracy. Mnie zupełnie nie dziwi, jeżeli radny korzysta z własnego 

samochodu, leje benzynę i jedzie gdzieś dalej, a takie były sytuacje to chyba                                                                      

nie jest to nic nadzwyczajnego, że chce wziąć delegację. Powiem tylko tyle, że 38 delegacji                                 

przez 5,5 roku to jest  5-6 delegacji w roku na 12 miesięcy, 15 Radnych. Myślę, że to jest naprawdę 

porażająca kwota. Wydaje mi się, że my jako Radni też nie nadużywaliśmy w żaden sposób funduszu 

szkoleniowego. Korzystaliśmy z niego w bardzo ograniczonym zakresie. Przypomnę, że jeszcze 

wcześniejsza VII kadencja – trochę inaczej to wyglądało. Nie łączyłabym tych dwóch rzeczy, bo uważam, 

że jeśli by się nie daj Bóg coś po drodze stało, to chodzi głównie o to, żeby osoba, która ucierpiała, 

miała podstawę, że wykonywała swoje zadania w ramach pełnienia mandatu. 



- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Oddaję głos Pani Radnej Brykczyńskiej, proszę bardzo. 

- Radna Maria Brykczyńska: Dziękuję. Ja się czuję trochę wywołana do odpowiedzi. W związku                              

z tym też chcę zabrać głos, ponieważ prosiłam Pana Przewodniczącego o wystawienie delegacji                                 

z tego powodu, że jutro jadę do Krakowa na ogólnopolską konferencję, na którą dostało                                           

się tylko 100 uczestników. Ja jestem zgłoszona jako Radna Gminy Gniezno i Przewodnicząca Komisji 

Gospodarki Rolnej, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. Ja na ten konferencji reprezentuję 

Gminę Gniezno i uważam, że taka delegacja mi się należy, a co Pan Przewodniczący zrobi                                        

to inna sprawa. Chcę zaznaczyć, że nie chcę całości tylko na przejazd, a przejazd kosztuje około                        

110,00 zł w tą i w tamtą stronę, bo to jest 2. klasa. Dziękuję, poszalałam. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Pan Radny Jakub Fryza, proszę bardzo. 

- Radny Jakub Fryza: Jak już tak rozmawiamy na temat tych delegacji to miałbym taką prośbę                                   

czy wniosek na sesji złożony o przygotowanie takiego zestawienia jacy Radni, w jakiej ilości, w jakim 

celu korzystali z delegacji, jaki był to był koszt dla gminy wynikający z wystawienia i pokrycia                              

tych delegacji. Jeżeli mam taką możliwość to prosiłbym o takie zestawienie. Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję. Nie ma więcej zgłoszeń, zatem możemy przejść                               

do głosowania nad uchwałą.  

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Gniezno. Kto z Pań i Panów 

Radnych jest za przyjęciem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Gniezno – 

proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto jest przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  9 
Głosów „przeciw” 4 

Głosów „wstrzymujących się” 2 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr II/7/2024 z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Wójta Gminy Gniezno 

Brykczyńska Maria Przeciw Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Wstrzymała się 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Przeciw 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Przeciw 
Górna Agata Wstrzymała się 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Przeciw Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych – „za” głosowało 9, 2 osoby                       

się wstrzymały, 4 osoby były przeciw. Uchwała większością głosów została podjęta.  

Przechodzimy do punktu 3 f) – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 r. 

3f) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 r. 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Proszę o przedstawienie uchwały. 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Szanowna Rado, Panie Przewodniczący, chciałam przedstawić 

uchwałę w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 r. 

Wprowadza się następujące zmiany: 

1. Zwiększa się ustaloną w § 1 ust. 1 uchwały budżetowej (po zmianach) łączną kwotę dochodów 

budżetu na 2024 rok o kwotę 250 849,82 zł do kwoty 107 426 831,39 zł w tym: 

- dochody bieżące zwiększa się o kwotę 250 849,82 zł do kwoty 76 854 769,79 zł, 



- dochody majątkowe w kwocie 30 572 061,60 zł pozostają bez zmian. 

2. Zwiększa się ustaloną w § 2 ust. 1 uchwały budżetowej (po zmianach) łączną kwotę wydatków 

budżetu na 2024 rok o kwotę 120 845,23 zł do kwoty 114 495 125,39 zł z tego: 

- wydatki bieżące zwiększa się o kwotę 120 845,23 zł do kwoty 68 506 355,34 zł, 

- wydatki majątkowe w kwocie 45 988 770,05 zł pozostają bez zmian. 

3. W § 4. Określa się deficyt budżetu w wysokości 7 068 294,00 zł, który zostanie sfinansowany 

przychodami z zaciągniętych pożyczek i kredytów na rynku krajowym w kwocie 7 068 294,00 zł. 

4. W § 5 ust. 1. Określa się łączną kwotę planowanych przychodów budżetu w wysokości                                          

10 740 294,00 zł z tytułu: 

- 10 740 294,00 zł - Przychody z zaciągniętych pożyczek i kredytów na rynku krajowym. 

W stosunku do tych wszystkich zmian zmieniają się załączniki nr 1 – dochody budżetu, nr 2 – wydatki 

budżetu, nr 3 – przychody i rozchody budżetu, nr 6 – dochody z wpływów z tytułu kar i opłat,                              

o których mowa w art. 402 Prawo Ochrony Środdowiska oraz finansowanie innych wydatków                            

na zadania z zakresu ochrony środowiska. Wprowadza się następujące zmiany: 

- w dz. 900 rozdz. 90019 § 4210 zmniejsza się wydatki na zadania z zakresu ochrony środowiska tj.: 

nasadzenie drzew o kwotę 27 539,20 zł, 

- w dz. 600 rozdz. 60016 § 4210 zwiększa się wydatki na zadania z zakresu ochrony środowiska tj.: 

nasadzenie drzew przy drogach o kwotę 27 539,20 zł. 

Zwiększa się w planie dochodów budżetu o kwotę 250 849,82 zł i te dochody to pozostałe dochody 

bieżące: 

- 237 229,82 zł w dz. 600, rozdz. 60014 §2950 – zwrot dotacji udzielonej Powiatowi Gnieźnieńskiemu; 

- kwota 13 620,00 zł w dz. 600 rozdział 60016 §0620 – decyzja karna nr 18/2024 wynikająca z zajęcia 

pasa drogowego drogi gminnej. 

Konieczność przeniesienia wydatków bieżących między paragrafami i rozdziałami oraz w ramach działu 

- w celu zabezpieczenia środków na sfinansowanie zaplanowanych działań oraz by uniknąć 

przekroczenia kwoty wydatków. 

W załączniku Nr 6 do uchwały budżetowej „Dochody z wpływów z tytułu opłat i kar, o których mowa 

w art. 402 ustawy Prawo Ochrony Środowiska oraz finansowane nimi wydatki na zadania z zakresu 

ochrony środowiska” wprowadza się następujące zmiany: 

- w dz. 900 rozdz. 90019 § 4210 zmniejsza się wydatki na zadania z zakresu ochrony środowiska tj.: 

nasadzenie drzew o kwotę 27 539,20 zł, 

- w dz. 600 rozdz. 60016 § 4210 zwiększa się wydatki na zadania z zakresu ochrony środowiska tj.: 

nasadzenie drzew przy drogach o kwotę 27 539,20 zł. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Otwieram dyskusję w sprawie zmiany uchwały budżetowej                          

na 2024 r. Radna Wioletta Nawrocka. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Dziękuję Panie Przewodnicząca. Pani Zastępco Skarbnika, zadałam                             

już dzisiaj wiele pytań w sprawie budżetu, ale jedną kwestię ominęłam – dz. 600 Transport i łączność, 

minus 15.092,00 zł przenosimy na oświatę, na zakupy. Niech mi Pani powie co tu się wydarzyło? 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: To dotyczy tego samego, tylko że RIO nam tutaj 

zakwestionowało ten rozdział, w którym ujęliśmy tą kwotę. To nie jest transport dla dzieci,                                 

tylko to jest transport na wybory. 

- Radna Wioletta Nawrocka: Na wybory? Ok, dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Radny Mariusz Nawrocki, proszę bardzo. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Dziękuję za głos. Ja w kwestii formalnej, Panie Przewodniczący,                                     

bo mam zgłoszenie od osoby, która obserwuje sesję, że jest słaby przekaz. Nie wiem czy to jest nasza 

wina? Mówi, że się tnie ta sesja. Mówię o tym, bo to jest obowiązek ustawowy. My musimy tą sesję                   

w sposób dobry transmitować, bo ustawodawca na nas to narzucił. Ta osoba mówi, że ogląda                                  



i co chwilę się tnie. Nie wiem czy to jest wina słabego Internetu, Panie Hubercie, czy kwestia tej nowej 

strony. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Pytanie czy pani odbiorca nie ma problemu z łącznością. 

- Radny Mariusz Nawrocki: Zgłaszam tylko uwagę w kwestii formalnej. Dziękuję. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy ktoś z Państwa jeszcze chce się odnieść do dyskusji? Proszę 

bardzo, Pani Radna Joanna Wojtkowiak. 

- Radna Joanna Wojtkowiak: Ja chciałam się tylko odnieść do słów Pana Mariusza Nawrockiego,                              

bo też mam od mieszkańca informację, że wszystko jest ok, także może rzeczywiście u mieszkanki                  

jest słaby Internet. Dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Radna Brykczyńska, proszę bardzo. 

- Radna Maria Brykczyńska: Ja chciałam tylko dopytać. Rozumiem, że to zadanie z ochrony środowiska 

to jest tylko zmiana nazwy zadania? 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Tak, tu po prostu musieliśmy zmieniać tylko między działami. 

Tak jak widać, to wynika z załącznika nr 2, że zdejmujemy z jednego działu, rozdziału i dokładamy                        

tą samą kwotę na drugi rozdział. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy Państwo Radni mają jeszcze jakieś pytania co do zmiany 

uchwały budżetowej? Nie widzę, zatem poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2024 r. Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem uchwały – proszę                                 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? Kto jest przeciwny? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę II/8/2024 z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2024 r. 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych – „za” przyjęciem głosowało 15, 

nikt się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny. Uchwała w sprawie zmiany uchwały budżetowej                            

na 2024 r. została podjęta jednogłośnie.  

Przechodzimy do punktu 3 g) - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2024-2038. 

3g) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Gniezno na lata 2024-2038 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Oddaję głos Pani Marlenie Wysockiej. 

- Zastępca Skarbnika Marlena Wysocka: Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2024-2038. W uchwale zmienia się załącznik nr 1                           



oraz załącznik nr 2. Wieloletnią prognozę finansową sporządzono w oparciu o te same założenia                      

jakie wzięto pod uwagę przy jej tworzeniu na potrzeby uchwalenia w dniu 21 grudnia 2023 r. Zgodnie 

z przepisem art. 229 ustawy o finansach publicznych wartości przyjęte w wieloletniej prognozie 

finansowej i budżecie jednostki samorządu terytorialnego powinny być zgodne co najmniej w zakresie 

wyniku budżetu i związanych z nim kwot przychodów i rozchodów oraz długu jednostki samorządu 

terytorialnego. Jednocześnie dokonano zmian w Załączniku Nr 1 w zakresie – zaktualizowania 

dochodów bieżących oraz wydatków bieżących oraz przychodów. Jest to związane m.in. właśnie                          

ze zmianami w uchwale budżetowej. Musieliśmy tutaj zaktualizować. Na stronie nr 4 zmieniła się kwota 

– wydatki budżetu i przychody budżetu oraz zaktualizowaliśmy też kwotę w projektach, tj. Wsparcie 

rozwoju edukacji w miejskim obszarze funkcjonowania Gniezna w ramach ZIT-u. Też zaktualizowaliśmy 

kwotę na ten rok do kwoty 15.092,00 zł. Jest to wynik zmian, które nastąpiły w uchwale budżetowej. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy Państwo Radni mają jakieś pytania co do powyższej uchwały? 

Nie widzę zgłoszeń, zatem przechodzimy do głosowania. Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno 

na lata 2024-2038 – proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto się wstrzymał? 

Kto jest przeciw? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę II/9/2024 z dnia 14 maja 2024 r. zmieniająca uchwałę                           
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gniezno na lata 2024-2038 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych – „za” głosowało 15, nikt                                    

z Radnych się nie wstrzymał i nikt nie był przeciwny. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Przechodzimy do punktu 3 h) – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

z Gminą Mieleszyn w sprawie powierzenia przez Gminę Mieleszyn Gminie Gniezno zadania z zakresu 

organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

3h) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Mieleszyn 
w sprawie powierzenia przez Gminę Mieleszyn Gminie Gniezno zadania z zakresu organizacji 
publicznego transportu zbiorowego 

 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Zapraszam osobę wyznaczoną przez Panią Wójt do omówienia 

powyższej uchwały – Pan Krzysztof Kaźmierski. 

- Inspektor Krzysztof Kaźmierski: Dzień dobry. Proszę Państwa, zaspokajanie zbiorowych potrzeb 

wspólnoty mieszkańców należy do zadań własnych gminy. Jedną ze szczególnych potrzeb                                         

jest zaspokajanie również potrzeb transportowych. 

Zgodnie art. 74 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, gminy mogą zawierać 

porozumienia międzygminne w sprawie powierzenia jednej z nich określonych przez nie zadań 

publicznych. Z kolei art. 4 ustawy o publicznym transporcie zbiorowym definiuje gminne przewozy 



pasażerskie jako przewóz osób w ramach publicznego transportu zbiorowego wykonywany                                   

w granicach administracyjnych jednej gminy lub gmin sąsiadujących, które zawarły stosowne 

porozumienie. W związku z tym, że operatorem publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy 

Gniezno i Gminy Mieleszyn jest ta sama firma, właściwym wydaje się stworzenie takiego porozumienia 

i wspólnych uzgodnień tras, przebiegów i rozkładów jazdy, po to aby potrzeby mieszkańców obydwóch 

gmin zostały zaspokojone. Chodzi tutaj o trasy Mieleszyn-Zdziechowa z kierunku Zintegrowanego 

Centrum Przesiadkowego w Gnieźnie i z powrotem. Drugą trasę Mieleszyn-Modliszewko-Goślinowo 

również w kierunku Zintegrowanego Centrum Przesiadkowego w Gnieźnie. Trasy te pokrywają                              

się ze sobą i w okresach wczesno porannych, południowych i wieczornych, kiedy obłożenie                                 

tych tras nie jest maksymalne, opłacalnym staje się połączenie pewnych kursów. Może to nastąpić                       

w wyniku podpisanego porozumienia między gminami. Dodatkowym plusem tego jest to, że obsługuje 

to jedna firma i dzięki temu można zachować stałość cen biletów i nie dublować przewozów 

autobusowych w podobnym czasie. Wiadomo, że w okresie wzmożonego kursowania czy wzmożonej 

większej ilość pasażerów, czyli w okresie porannym i szczytu popołudniowego, kursy te są indywidualne 

dla każdej gminy, natomiast w pozostałym okresie mogą być to kursy połączone. Podobne 

porozumienie od 2009 r. funkcjonuje pomiędzy Miastem Gniezno a Gminą Gniezno, dotyczące 

funkcjonowania linii MPK, które wyjeżdżają poza teren miasta i obsługują teren Gminy Gniezno.                        

To porozumienie funkcjonuje, nie ma co do niego problemów technicznych czy organizacyjnych. 

Podjęcie uchwały spowoduje, że będzie istniała możliwość przystąpienia do prowadzenia rozmów 

pomiędzy gminami i ostatecznie podpisania porozumienia. Co do spraw finansowych,                                           

jeżeli organizatorem publicznego transportu zostanie Gmina Gniezno to o sprawy związane                                         

z dofinansowaniem z Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych będzie wnioskowała Gmina 

Gniezno, natomiast udział własny każda gmina będzie pokrywała we własnym zakresie. Pod względem 

finansowym każda gmina będzie rozliczała się indywidualnie.  

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy Państwo Radni mają jakieś pytanie do projektu? Proszę 

bardzo, Radna Iwona Modrzejewska. 

- Radna Iwona Modrzejewska: Ja chciałam zapytać o jedną rzecz. Czy Gmina Mieleszyn też widzi 

potrzebę otwarcia kursów w soboty i niedziele? Przypuszczam, że oni też takich kursów nie mają.  

Czy w tym temacie Państwo już mają jakieś informacje czy oni też byliby chętni, żeby w sobotę                              

od rana takie kursy z Mieleszyna też były? 

- Inspektor Krzysztof Kaźmierski: Organizatorem transportu w wyniku porozumienia zostanie Gmina 

Gniezno i wszelkie decyzje będą podejmowane oczywiście w uzgodnieniu pomiędzy gminami, 

natomiast sprawa kursów w soboty czy w soboty i niedziele jest cały czas tematem otwartym.  

Na razie zgodnie z uzyskanym dofinansowaniem i istniejącymi rozkładami jazdy, są to kursy                                         

w dni robocze. 

- Radna Iwona Modrzejewska: Generalnie chodziło mi o to czy Gmina Mieleszyn też w ogóle 

wspominała chociażby o jakichś kursach sobotnich czy na razie Państwo na ten temat nie rozmawiali? 

- Inspektor Krzysztof Kaźmierski: Nie rozmawialiśmy o takich szczegółach, natomiast w momencie 

podpisania porozumienia na pewno takie szczegóły zostaną ustalone. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy ktoś z Państwa Radnych ma jeszcze pytania? Radna 

Brykczyńska, proszę bardzo. 

- Radna Maria Brykczyńska: Jak już Pani Przewodnicząca zadała pytanie to ja znowu wracam do kursów 

sobota, niedziela tak przy okazji. Najpierw była informacja, że rok musi ten system funkcjonować                             

i zobaczymy co będzie później. Do Lubochni i okolic ani jeden autobus nie jeździ ani w sobotę,                                

ani w niedzielę, więc to też nadal jest w pewnym sensie wykluczenie tych mieszkańców.                                            

Czy przymierzacie się do tego, żeby chociaż na jakiś czas uruchomić i zobaczyć czy to zda egzamin? 



- Wójt Maria Suplicka: Państwo Radni, pozwolę sobie ja odpowiedzieć na to pytanie, bo to raczej 

powinno być skierowane do mnie a nie do pracownika. Jest wiele wniosków z różnych miejsc gminy                 

o to, aby uruchomić transport publiczny weekendowy, czyli soboty i niedziele. My będziemy starali                    

się ten zakres transportu rozszerzyć o weekend, na ile nam na to pozwolą możliwości finansowe,                         

bo za tym idą środki finansowe, plus oczywiście musimy dokonać badania rzeczywistych potrzeb. 

Wiecie Państwo, że doświadczaliśmy takich sytuacji, że organizowany był transport, bo były wnioski,               

a potem się okazywało, że autobus jeździł pusty, bo nie było zainteresowania. Dzisiaj mamy dobry czas 

doświadczeń, bo już drugi rok jest realizowany transport publiczny w nowym modelu i on się sprawdził. 

Lubochnia akurat należy do tych miejscowości, które bardzo korzystają z tego nowego modelu. Jeżeli 

będziemy widzieli faktyczne potwierdzenie, że będą pasażerowie zainteresowani i będzie to w jakimś 

sensie opłacalne dla mieszkańców, to my będziemy przychylać się do tych wniosków. 

- Radna Maria Brykczyńska: Dziękuję bardzo za tą odpowiedź. Lubochnia korzysta, dlatego                                      

że nie ma innych możliwości, bo tylko te autobusy jeżdżą, a nie tak jak w Zdziechowie czy Wełnicy, 

gdzie np. MPK jeździ czy PKS. Pilotażowo chociaż można na początek wprowadzić i wtedy zobaczymy 

czy to zda egzamin, tak jak Pani Wójt mówiła. 

- Wójt Maria Suplicka: Tak, dokonamy analizy, tak jak w przypadku nowego modelu – analiza okazała 

się trafna. Tak samo tutaj będziemy tą analizę realizować. 

- Radna Maria Brykczyńska: Dobrze, dziękuję bardzo. 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Czy ktoś z Pań i Panów Radnych ma jeszcze pytania odnośnie 

powyższej uchwały? Nie ma, dziękuję. Przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Mieleszyn w sprawie powierzenia przez Gminę 

Mieleszyn Gminie Gniezno zadania z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego. 

Kto z Pań i Panów Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały – proszę o podniesienie ręki                                        

i naciśnięcie przycisku na pulpicie. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Głosowanie: 

Głosów „za”  15 
Głosów „przeciw” 0 

Głosów „wstrzymujących się” 0 
 

Rada Gminy Gniezno przyjęła uchwałę nr II/10/2024 z dnia 14 maja 2024 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Mieleszyn w sprawie powierzenia przez Gminę 
Mieleszyn Gminie Gniezno zadania z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego 

Brykczyńska Maria Za Majewski Ryszard Za 

Ciesielski Łukasz Za Modrzejewska Iwona Za 

Dobrzyński Patryk Za Nawrocka Wioletta Za 

Frątczak Stanisław Za Nawrocki Mariusz Za 

Fryza Jakub Za Rzempała-Chmielewska 
Agnieszka 

Za 
Górna Agata Za 

Janiak Joanna Za Tubacki Lech Za 

Kaczmarek Alicja Za Wojtkowiak Joanna Za 
 

- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Dziękuję, głosowało 15 Radnych – „za” głosowało 15, nikt                             

się nie wstrzymał, nikt nie był przeciwny. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Dziękuję, zamykam punkt 3 i przechodzimy do punktu 4. 

4. Zakończenie obrad II nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno 



- Przewodniczący Patryk Dobrzyński: Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam II nadzwyczajną 

sesję Rady Gminy Gniezno. Dziękuję bardzo. 

 

Obrady II nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gniezno zakończono o godz. 12:10. 
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